

Dear Parents,

Don't forget that there is NO school on Monday, May 29<sup>th</sup> in observance of Memorial Day. June is right around the corner.

不要忘記5月29日星期一學校是關門的，這天是和平紀念日假期，六月快來臨了。

We still have a few events left, so mark your calendar.

Thursday, June 1- Primary Spelling Bee- 1<sup>st</sup>-3<sup>rd</sup> grade starting at 1:00 pm.

Friday, June 2- Haines Health Fair- The Walk-A-Thon will start around 8:00am- 我們還有幾個活動，請你記得這些日子日曆。

6月1日星期四下午1時 - 1至3年級串字比賽。

6月2日星期五 - 興氏學校健康展覽會 - 緩步跑將於上午8:00開始

Please come and support our students. Don't forget students are encouraged to seek pledges from their families and friends. In the afternoon, you can apply for SNAP and/or Medicaid (health insurance) from 12:30-2:30pm.

Friday, June 9- Awards Assembly- we will have Lizzie G speak to our older students at 8:15am

Friday, June 16- Field Day- PARENTS, please come and volunteer on this day from 10am-2pm. Field Day is our culminating activity for our students and teachers.

別忘記鼓勵學生向家人和朋友爭取支持，下午從12:30 - 2:30 你可以來申請糧食卷和/或醫療補助（健康保險）。

6月9日星期五 - 頒獎禮 - 邀請了Lizzie G 在上午8:15 向我們的高年級學生講話

6月16日星期五 - 康樂日 - 家長們請在上午10點至下午2時來當義工幫忙，康樂日是我們學生和老師的學年結束活動。

As always, have a great weekend!

Thank you!

一如既往，希望你們有一個愉快的周末！

謝謝！

Catherine Amy Moy ([camoy@cps.edu](mailto:camoy@cps.edu))

Principal 校長梅綺雯